

GDK-sektionen protokoll för Grafisk design och kommunikation

Styrelsemöte 2015-09-28 kl: 17:30-19:58

Närvarande

Viktoria Eriksson, AnaMaria Puljiz, Caroline Björndahl, Silvia Lupuianu, Frida Hultgren, Linnea Michel, Tove Ingvarsson, Hanna Gråd, Filippa Jonsson, och Reidunn Palmkvist.

Delvis närvarande

Victoria Hansson.

Mötets öppnande

Öppnat 17.30

Val av mötesordförande

Viktoria Eriksson

Val av mötessekreterare

Reidunn Palmkvist

Val av justerare

Linnea Michel

Adjungeringar

Inga

Mötets behöriga utlysande

Finner behörigt utlyst

Godkännande av dagordning

Finner godkänd

Oweinvigning

Korvgrillning på oveinvigningen. Förra året sponsrades det av Ica så det är värt att kolla igen. Viktoria har en liten grill, Victoria har kanske en grill, i annat fall så kanske Camilla Falck kan tillfrågas. Reidunn undersöker om det finns chans att få skjuts av grillen till Himpan. Det ska finnas korv (även vegan), bröd (även glutenfritt), vatten och dryck med ciderkaraktär. Styrelsen ska bära ovve på ove-invigningen.

Syjunta

Sker den 18/11 - Reidunn tar ansvar för att fixa "bästa-ovven-märke".

Nytt event i december

Eventuellt något för musikhjälpen, kanske kan slås ihop med julmarknaden. Skulle kunna vara en pub med quiz och marknad. Kolla med trappan om samarbete.

Upplärning av SnOrdfar

Diskussion om SnOrdf-posten skulle kunna vara ett rullande system där en person sitter som vice ett halvår och sen ordinarie ett halvår. Det skulle innebära att en vice SnOrdf väljs in varje Höst- och Vårmöte. Diskussionen rör vad som skulle kunna vara svårigheterna och styrkorna med ett sådant system. Svårigheter är t ex att SnOrdfarna sitter två olika verksamhetsår och då hamnar i två olika grupper, vilken grupp som redan är sittande skulle kunna styra vem som söker. Styrkorna är t ex att SnOrdf-posten får en smidigare överlämning och alltid har en erfaren person på posten.

Ett alternativ skulle kunna vara att de nyinvalda SnOrdfarna får en genomgående utbildning redan innan sommaren. Att denna utbildning ska genomföras, om den ska genomföras av styrelsen, så bör det införas i stadgarna att det ska ske.

Styrelsen beslutar att motionera för att det ska vara ett krav att den sittande styrelsen ska erbjuda ett genomgående utbildningsmöte till sina efterföljande poster.

LiU-bloggar

LiU har tagit bort de gamla bloggarna från LiU. Inga nya Gdk-are har valts in som LiU-bloggare. Viktoria tar kontakt med LiU för att undersöka frågan och vad som krävs som bloggare på LiU. Blogg-länken tas tillfälligt bort från gdk.nu.

Avtal - annonser

Ett avtal för annonsering på Gdk borde finnas och måste tas fram. Vad som krävs av annonsören, tid och pris måste finnas i avtalet. Viktoria och Frida tar fram ett avtal. Detta diskuterades pga en oseriös annonsör som gav arbetet till flera studenter, men styrelsen hade då ingen rätt att ta bort annonsen.

Victoria går för att hinna till ett annat möte.

Avtal - utskott

Ett tydligare styrdokument för utskotten krävs, så att styrelsen kan ha större ekonomisk insikt i sina utskott och dessa kan ha rätt att teckna egna avtal.

Märkesbeställning

Caroline har undersökt priser för märkesbeställning och just nu kan inte alla märken beställas. Därför ska sektionsmärket beställas först och främst och cringer i mån vi har råd. Styrelsemärke, klassrepsmärke och kapsylöppnare förskjuts till en senare på läsåret.

Gruppkontraktet

En genomgång av kontraktet för en allmän uppfräschning.

Edgb/Login

Gdk-sektionen har fått erbjudande om att närvara på Edgb och Login, Viktoria ska undersöka vad detta innebär.

Ovveutdelningen

Ovvarna delas ut veckan innan ovve-invigningen under minst två-luncher i veckan.

Övriga frågor

TekNat: Silvia har fått ett erbjudande om att vara med i TekNat. Styrelsen ska läsa igenom den information som Silvia lägger upp om detta till nästa möte.

KSMs möte: Filippa, Linnea och Ammie går på KSMs möte på onsdag kväll för att diskutera samarbete.

Event med klassrepparna: Det vore kul att ha något slags event med klassrepparna.

IUAE-matriser: Flera av Gdks kurser har inte IUAE-matriser, något som LiU säger att alla kurser ska ha. SnOrdf tar upp detta på nästa PPG-möte.

Omvärldsorienteringen: Då inte föreläsningarna står som examinations-moment i studiehandboken kan det inte krävas att dessa är obligatoriska och kräver ersättningsuppgifter vid frånvaro.

Ammie frånvarar från mötet 14/10 pga möte på Laxholmen.

Wacom i bibblan: Silvia hade möte med en bibliotekarie om att låna wacom-pennor, bibliotekarien sa nej men vill ha tydligare instruktioner i ett mail för att fundera på det. Silvia gör ett dokument på driven för att samordna ett tydligt mail.


Nästa möte

Onsdag 30/9


Kvällsmöte nästa vecka för att diskutera den grafiska profilen.

Mötets avslutande

Avslutat 19:58



Ordförande Viktoria Eriksson



Sekreterare Reidunn Palmkvist

Linnea Michel

Justeringsperson Linnea Michel